

大学英语六级词汇真题练习题（一）PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/259/2021\\_2022\\_\\_E5\\_A4\\_A7\\_E5\\_AD\\_A6\\_E8\\_8B\\_B1\\_E8\\_c84\\_259934.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/259/2021_2022__E5_A4_A7_E5_AD_A6_E8_8B_B1_E8_c84_259934.htm) 2000年6月六级试

题1. For many patients, institutional care is the most \_\_\_\_\_ and beneficial form of care. A) pertinent B) appropriate C) acute D) persistent 2. Among all the changes resulting from the \_\_\_\_\_ entry of women into the work force, the transformation that has occurred in the women themselves is not the least important. A) massive B) quantitative C) surplus D) formidable 3. Mr. Smith became very \_\_\_\_\_ when it was suggested that he had made a mistake. A) ingenious B) empirical C) objective D) indignant 4. Rumours are everywhere, spreading fear, damaging reputations, and turning calm situations into \_\_\_\_\_ ones. A) turbulent B) tragic C) vulnerable D) suspicious 5. The \_\_\_\_\_ cycle of life and death is a subject of interest to scientists and philosophers alike. A) incompatible B) exceeding C) instantaneous D) eternal

答案：1. B 参考译文：对许多病人来说，福利机构的照顾是最合适并且是最有益的一种护理方式。A) pertinent 中肯的B) appropriate 适当的C) acute 敏锐的D) persistent 执意的2. A 参考译文：在由于妇女大量进入劳动大军而引起的所有变化中，妇女本身发生的变化并非不重要。A) massive 大量的B) quantitative 定量的C) surplus 多余的D) formidable 可畏的3. D 参考译文：当有人暗示史密斯先生犯了一个错误时他变得非常生气。A) ingenious 灵巧的B) empirical 经验的C) objective 客观的D) indignant 愤怒的4. A 参考译文：谣言四起、散布恐怖、诋毁名声，使平静的局面变得动荡混

乱。 A) turbulent 狂暴的B) tragic 悲惨的C) vulnerable 脆弱的D) suspicious 怀疑的5. D 参考译文：生与死的永恒循环是科学家和哲学家们都感兴趣的课题。 A) incompatible 不兼容的B) exceeding 过度的C) instantaneous 瞬间的D) eternal 永恒的

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问  
[www.100test.com](http://www.100test.com)